

Verlosung Raffle

Mitmachen und **hochautomatisiertes Fahren** live erleben
Join in and experience highly automated driving live



BOSCH

Invented for life

Die **Mobilität der Zukunft** hautnah erleben!

Experience the future of mobility first hand!

Gewinnen Sie eine Autobahnfahrt mit einem hochautomatisierten Erprobungsfahrzeug von Bosch.

UND SO GEHT'S

Felder ausfüllen und diese Frage beantworten:

Seit wann ist Bosch auf öffentlichen Straßen mit automatisiert fahrenden Autos unterwegs?

- a) 2009
b) 2013
c) 2014

Bitte geben Sie Ihren Flyer am Bosch-Stand ab. Es werden jeweils drei Fahrten am Mittwoch (06.07.16) und Freitag (08.07.16) verlost. Die Gewinner werden am jeweiligen Tag um 15 Uhr am Bosch-Stand bekanntgegeben. Jeder Gewinner darf je eine Begleitperson mitnehmen. Die Fahrten finden jeweils abends nach den Veranstaltungs-Vorträgen statt.

Viel Erfolg!

Für die Teilnahme an der Verlosung ist ein Mindestalter von 18 Jahren festgelegt.
Der Rechtsweg ist ausgeschlossen.

Win a highway drive with a highly automated test vehicle from Bosch.

THIS IS HOW IT WORKS

Fill out the fields and answer this question:

Since when has Bosch been traveling on public roads with cars that drive automatically?

- a) 2009
b) 2013
c) 2014

Please turn in your flyer at our Bosch stand. Three rides will be raffled off on Wednesday (06.07.16) and Friday (08.07.2016). Winners will be announced at the Bosch stand at 3 p.m. on the corresponding day. Every winner is allowed to bring one companion. The trips will take place in the evening after the event's lectures.

Good luck!

To participate in the raffle, a minimum age of 18 is set. The right of recourse to the courts is excluded.

Vor- und Zuname
Name and surname

Beruf, Forschungsrichtung
Profession, research field

Alter
Age

E-Mail oder Telefonnummer
Email address or phone number